

Academy of the Avestan Spiritual Tradition. A regulatory document. Amendments and additions to the "Regulation on Statuses of 02/22/2024" (1). The Main Council of AAST  
Академия Авестийской Духовной Традиции. Нормативный документ. Поправки и дополнения к «Положению о статусах от 22.02.2024» (1). Главный Совет AAST

**All-Russian Public Organization  
"ACADEMY OF THE AVESTAN SPIRITUAL TRADITION" (AAST).**

**Moscow / Mumbai                      3<sup>rd</sup> July 2024**

**AMENDMENTS AND ADDITIONS  
to the "REGULATION on status of 02/22/2024"**

By agreement of the members of the AAST Main Council, it was decided to amend and supplement the "Regulation on Statuses of 02/22/2024" in connection with the need that arose, which was identified in the process of its practical application.

**1. Addition and amendment to paragraph 4.2.1. "4 Package of criteria – rehabilitation".**

Replace the sentence: "For an interview on this package, you will need a list with contacts and reviews from 10 grateful clients and more than 5 medical confirmations of health status "before and after the sessions"" with the text: "For an interview on this package, you will need a list with contacts and reviews from 10 grateful clients, 1 confirmation of health status "before and after" a course of sessions from a medical institution (for example, ultrasound, cardiogram, tests, etc.) and 4 medical confirmations in the form of an oral description by the patient (client) of actual improvements in his well-being, indicating medical changes, using medical terms, for example: the usual pressure was high 180/110, and now it has been kept at 125/85 for a long time. Medical confirmations and a review may be from the same person (that is, there may be a medical confirmation in the "review"). Medical confirmations (from institutions) may be from the same patient - several (for example, he has separate certificates of improvements in blood, kidneys, heart, etc.)"


**2. Add paragraph 4.2.1. - the "Package of criteria - animal health improvement".** The introduction of an additional set of criteria arose due to the specifics of the individual purpose of the AST specialist.

Make the following addition to the "Regulation":

"4(2) Criteria package – "animal health improvement". The list of criteria is similar to the "4 Criteria Package". Only the owners of the animals write a description of the positive changes (feedback). In the case when a specialist deals with both human and animal health, criteria 4 and 4(2) are combined, that is, in total, 10 reviews and 5 medical confirmations must be submitted at the interview."

**3. Paragraph 4.2.2. add "5 Criteria package (leader)"**

If a Leading Master has educated a student who has been assigned the status of a "Leading Master", then with a total accounting, a set of criteria (for raising the status), he is equated to two specialists with the status of "Master".



**Dr. Ervad Ramiyar P. Karanjia**

**ПЕРЕВОД:**

**Общероссийская общественная организация  
«АКАДЕМИЯ АВЕСТИЙСКОЙ ДУХОВНОЙ ТРАДИЦИИ» (AAST).**

**ПОПРАВКИ и ДОПОЛНЕНИЯ  
к «ПОЛОЖЕНИЮ О СТАТУСАХ от 22.02.2024»**

По согласованию членов Главного Совета AAST принято решение о внесении поправки дополнений в «Положение о статусах от 22.02.2024 г.» в связи с возникшей необходимостью, которая была выявлена в процессе практического применения «Положения».

**1. Дополнение и поправка в пункте 4.2.1.** «4 Пакет критериев – оздоровление».  
Заменить предложение: *«Для собеседования по данному пакету необходим будет список с контактами и отзывами от 10 благодарных клиентов и более 5 медицинских подтверждений состояния здоровья «до и после» сеансов»* на текст: *«Для собеседования по данному пакету необходим будет список с контактами и отзывами от 10 благодарных клиентов, 1 подтверждение состояния здоровья «до и после» курса сеансов от медицинского учреждения (например «узи», кардиограмма, анализы и т.д) и 4 медицинских подтверждений в виде устного описания пациентом (клиентом) фактических улучшений в своем самочувствии с указанием на медицинские изменения, с использованием медицинских терминов, например: обычное давление было высоким 180/110, а теперь оно долгое время держится на уровне 125/85. Медицинские подтверждения и отзыв может быть от одного и того же лица (то есть в «отзыве» может быть и медицинское подтверждение). Медицинские подтверждения (от учреждений) могут быть от одного и того же пациента - несколько (например, у него есть отдельные справки об улучшениях в крови, почках, сердце и т.д.)»*

**2. Пункт 4.2.1.** дополнить «Пакетом критериев - оздоровление животных».  
Внедрение дополнительного пакета критериев возникла в связи со спецификой индивидуального предназначения специалиста AST.  
Внести в «Положение» следующее дополнение:  
**«4(2) Пакет критериев – «оздоровление животных».** Перечень критериев аналогичен «4 Пакету критериев». Только описание положительных изменений (отзыв) пишут хозяева животных. В том случае, когда специалист занимается и здоровьем людей и здоровьем животных, то критерии 4 и 4(2) объединяются, то есть в сумме, на собеседовании, необходимо представить 10 отзывов и 5 медицинских подтверждений».

**3. Пункт 4.2.2.** дополнить «5 Пакет критериев (лидер)»  
Если Ведущий Мастер воспитал ученика, которому был присвоен статус «Ведущего Мастера», то при суммарном учёте, наборе критериев (для повышения статуса) он приравнивается к двум специалистам со статусом «Мастер».  
Подпись доктора Рамияра Каранджия в английском варианте.